
Z á p i s n i c a 
č. 2/2014

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Zákopčí dňa 13. 6. 2014
_________________________________________________________________________

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

1.Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce. Z dôvodu nízkeho počtu prítomných 
poslancov sa zasadnutie začalo o 14.45 hodine, za prítomnosti 5 poslancov.
V úvode  ich  oboznámil  s programom  zasadnutia,  v ktorom  zrušil  bod  8  –  prenájom 
Reštaurácie u Fľašíka.  
Za  zapisovateľku  navrhol  Martu  Hažikovú,   za  navrhovateľov  JUDr.  Martu  Franekovú 
a Vladimíra  Kupku,  za  overovateľov  Eduarda  Franeka  a Vladimíra  Halušku.  Poslanci 
navrhovaný program a pracovné komisie schválili /za 5 poslancov/

2.Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ – 7.3.2014 –uznesenie 
č.3/2014 – riešiť osadenie dopravnej značky pred budovou MŠ – starosta informuje o tom, že
bod zatiaľ odsunul z dôvodu prebiehajúceho súdneho konania s pánom Húšťavom

3.Schválenie dokumentu “Program odpadového hospodárstva obce Zákopčie na 
roky 2011 – 2015“ –poslanci mali navrhovaný dokument k dispozícii vopred. Starosta ich 
informoval  o prebiehajúcej  separácii  odpadu  v obci,  jeho  objem ročne  narastá.  Výmenou 
veľkoobjemových kontajnerov za menšie a zmenou vývozcu sa znížila suma za odvoz tohto 
odpadu. Z hľadiska hospodárenia to znamená, že pre rok 2015 sa nebude zvyšovať suma za 
vývoz TKO. Je však nutné stále pripomínať občanom správne separovanie odpadu, aby obec 
nemala zvýšené náklady na odvoz nevyseparovaného odpadu. 
Poslankyňa Franeková chce vedieť, či sa neuvažuje s kontajnermi na oblečenie? – starosta 
hovorí, že ak to bude nutnosť, tak áno, no zatiaľ sa s ich umiestnením neráta. Tiež chce vedieť 
o zbere papiera – starosta hovorí, že v našich podmienkach sa väčšina papiera spáli, časť sa 
zberá v rámci separovaného odpadu a je možnosť zberu aj v ZŠ.
Poslanec Franek sa zaujíma o chatárov – ako je to s popolnicami pre nich – starosta odpovedá, 
že v koncových dolinách sú veľkoobjemové kontajnery, treba ich chatármi využívať. Poslanci 
navrhovaný Program odpadového hospodárstva obce  Zákopčie schválili – za 5 poslancov.

4.Pridelenie bytu č. 9  v bytovom dome č.953–výpoveď z  bytu dala pani Lučanová
Pre pridelenie tohto bytu boli evidované 2 žiadosti,  obidve od obyvateľov bytového domu 
953-pani  Greňová  a pani  Husarčíková,  ktoré  boli  na  zasadnutí  prítomné  a vystúpili  na 
podporu svojich žiadosti.  Poslanci  v hlasovaní  schválili  jeho pridelenie  Kataríne Greňovej 
a manželovi  Michalovi,  Zákopčie  866  –  za  3  proti  0,  zdržali  sa  2  /Franek  a Kupka/.  Za 
pridelenie bytu Marcele Husarčíkovej nehlasoval ani jeden poslanec, zdržali sa piati. Byt sa 
pridelí po ukončení nájmu pani Lučanovej na 3 roky za obvyklých podmienok
     Po vysťahovaní sa pani Greňovej z bytu č.10 v bytovom dome 953 –/jednoizbový/ sú na 
jeho pridelenie vedené 4 žiadosti –  Dušan Grečmal, Lenka Chrastinová, Jozef Raček a Jozef 
Zjavka.  Starosta  oboznámil  poslancov  s ich  žiadosťami,  so  zárobkovými  pomermi.  Na 
podporu  svojich  žiadosti  vystúpila  pani  Chrastinová,  ktorá  je  v rozvodovom konaní  a s 2 
deťmi  si  rieši  svoje  bývanie  a pán  Raček  spolu  so  švagrom  Škandíkom.  Pán  Raček  je 
momentálne bez príjmu, bez domova, podľa poslanca Klučku by mu mal viac vyhovovať byt 
u Tarabov, no momentálne nie je žiaden voľný. Starosta telefonicky hovoril s jeho švagrom 
Javorom, ktorému podpísal časť domu a tento sľúbil, že finančnú čiastku za jeho podiel vo 
výške 6.900 eur v prípade pridelenia bytu pánovi Račkovi vloží na depozitný účet obce na 
platenie bežného nájomného. 
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Poslanci hlasovali za jednotlivých žiadateľov – pán Grečmal – za 0, proti 4, zdržal sa Kupka
- pani Chrastinová – za 2 /Haluška, Franeková/, zdržali sa 3 /Kupka,Franek, Klučka/
- pán Raček – za 3 /Klučka, Franek, Kupka, zdržali sa 2 /Haluška, Franeková/

Byt  bol pridelený pánovi Jozefovi Račkovi  na dobu 3 rokov za obvyklých podmienok /6 
mesačná zábezpeka/ s tým, že bude zložená čiastka 6.900 eur do depozitu obce. V opačnom 
prípade sa byt pridelí pani Chrastinovej. Pán Škandík chce vedieť, či aj ostatní nájomcovia 
musia vložiť finančnú čiastku do depozitu – starosta odpovedá, že pán Raček je momentálne 
bez  akéhokoľvek príjmu a nie  je  žiadna záruka,  že  by si  plnil  svoje  povinnosti  súvisiace 
s nájmom, pán Javor, ktorý mu peniaze má dať s týmto riešením súhlasí.
O byt  884/2 po  vysťahovaní  rodiny Pikuliakovej  je  evidovaná  1  žiadosť  –  pán  Vlastimil 
Ondrašina, Zákopčie 49. Pri bližšom oboznámení sa so žiadosťou vysvitlo, že žiadateľkou je 
jeho dcéra, z toho dôvodu bola žiadosť stornovaná a v prípade záujmu si dcéra doloží novú 
žiadosť aj s potrebnými náležitosťami.

5.Záverečný účet obce Zákopčie za rok 2013 – poslanci mali tento dokument k dispo-
zícií  vopred,  prítomná  bola  účtovníčka  pani  Fongusová,  ktorá  informovala  o prebytku 
v hospodárení  za minulý rok.  Starosta  vysvetlil,  že  k tomu došlo tak,  že neprešli  niektoré 
projekty, na ktoré boli finančné prostriedky vyčlenené, preto zostali na účte obce. 
K záverečnému účtu predniesla správu kontrolórka obce. Poslanci záverečný účet schválili /za 
5  poslancov/,  správu  kontrolórky  vzali  na  vedomie.  Ďalej  schválili  použitie  prebytku  na 
tvorbu rezervného fondu 7.350 eur a kapitálové výdavky 66.090, 70 eur.

6.Úprava rozpočtu v roku 2014 – rozpočtové opatrenie č.1/2014 – poslanci sa aj s nim
oboznámili vopred. Starosta informoval o pláne použiť finančné prostriedky na vybudovanie 
úsekov asfaltových ciest v obci / Hutyrov, Ondrejkov, parkovisko 953, Kordišov/ a oplotenie 
cintorína.  Oplotenie  navrhuje vybudovať  formou dodávateľských  prác.  Spodok oplotenia 
z betónových  dielcov,  oplotenie  z rámikov.  Navrhuje  aj  výmenu  okien  na  OÚ.  Poslanec 
Haluška pripomína aj nutnú opravu vedenia elektrickej energie v ZŠ /po vyhorení elektrickej 
rozvodnej  skrinky/  Poslanec  Franek  hovorí  o revízii  elektriny  v ZŠ  –  o zodpovednosti 
revízneho  technika  a postupné  menenie  tohto  vedenia.  Starosta  informuje,  že  ZŠ  je  už 
sprevádzkovaná, musí sa vypracovať projekt výmeny celej elektroinštalácie v ZŠ. Poslankyňa 
Franeková pripomína nutnosť  postupnej  výmeny el.vedenia  aj  v budove OÚ. Navrhované 
rozpočtové opatrenie poslanci schválili / za 5 poslancov/

7.Návrh na zníženie nájomného v bytových domoch 959 a 960 – po prepočte výšky 
nájomného  v jednotlivých  obecných  bytovkách  poslanci  schválili  zníženie  nájomného 
v týchto bytových domoch na sumu 2,20 eur/m2 s platnosťou od 1.7.2014 /za 5 poslancov/

8.  Schválenie úpravy limitu na stravu v ŠKJ – výšku stravného rieši VZN obce o výške 
príspevku zákonného zástupcu dieťaťa na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 
zariadeniach 9/2009. Dodatkom č.4 k uvedenému VZN poslanci schválili navrhovanú výšku 
stravného s platnosťou od 1.7.2014 / za 5 poslancov/

9.Schválenie zlúčenia tried 5. ročníkov v ZŠ – poslanci schválili v školskom roku 
2014/2015 zlúčenie tried 5. ročníka  – za 5 poslancov

10. Schválenie podania žiadosti na projekt „Protipovodňová ochrana intravilánu 
obce Zákopčie“ –obec sa do tohto projektu pokúšala zapojiť v roku 2012, no neúspešne, 
poslanci boli za prípravu a  podanie žiadosti na tento projekt / za 5 poslancov/
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11. Rôzne –– 
- požiadavka starostu obce v rámci urýchlenia prideľovania bytov na možnosť prideliť 

uvoľnený byt starostom obce bez zasadnutia OZ, pokiaľ žiadateľ bude sám a bude 
spĺňať všetky podmienky stanovené pre pridelenie bytu – poslanci návrh schválili /za 
5 poslancov

- vyberanie poplatkov na hody – starosta poveruje týmto finančnú komisiu
- žiadosť  MŠ  o vyradenie  hojdačky  z inventáru  MŠ  –  poslanci  vzali  na  vedomie  / 

vyraďuje sa komisionálne raz za rok/
- informácia o požiadavke na vybudovanie lekárne v obci a domu pre seniorov
- správa  kontrolórky  obce  o vykonanej  kontrole  hospodárenia  s dotáciou  športovcom 

v roku 2013, poslanci vzali na vedomie
- návrh plánu kontrolnej činnosti  na II.  polrok 2014 – poslanci ho schválili  a zároveň 

poverili kontrolórku obce výkonom kontrol / za 5 poslancov/
- poslanec  Franek  poukazuje  na  možnosť  využitia  turistickej  atrakcie  –  bunkre  z 2. 

svetovej vojny, starosta sa k jeho návrhu prikláňa  – vyčistiť, označiť, sprevádzkovať 

8. Záver a ukončenie OZ –  starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 
ukončil.

Ing. František Hažík JUDr. Marta Franeková
   starosta obce     zástupca starostu

      Eduard Franek                                                                   Vladimír Haluška
       overovateľ                                                                           II. overovateľ

Prílohy:
Návrh  Dodatku č.4 k VZN Obce Zákopčie č.9/2009
Záverečný účet Obce Zákopčie za rok 2013
Stanovisko k záverečnému účtu obce Zákopčie za rok 2013
Tabuľku žiadateľov o obecné byty
Program odpadového hospodárstva Obce Zákopčie na roky 2011 – 2015
Rozpočtové opatrenie č.1/2014
Správa z vykonanej kontroly
Návrh plánu činnosti kontrolórky obce na II. polrok 2011
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